
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation 
till Hälso- och sjukvårdsnämndens 1:e vice ordförande Erik Lindborg (KD)  

 

Angående Längre väntetider för Blekinges kvinnor 

  
Vi har kunnat läsa i media att väntetiderna för cancerdrabbade kvinnor som behöver 

opereras blivit avsevärt längre sen de tre tumör-kirurgerna på Kvinnokliniken sa upp 

sig vid årsskiftet.  

 

Andelen som opereras för äggstockscancer, inom den så kallade ledtid som det 

nationellt beslutade vårdförloppet föreskriver, har minskat från 66 procent 2020 till 

bara nio (9) procent nu. Det är en mycket stor skillnad och en skillnad som kan 

medföra oerhörda konsekvenser för kvinnor som drabbas av cancer. 

 

Vi känner stor oro inför det som vi ser som en konsekvens av beslutet i januari, att 

gynekologiska canceroperationer ska göras på Skånes universitetssjukhus och inte 

som tidigare på sjukhuset i Blekinge. Att behöva vänta ännu längre på vård var också 

det som Blekinges kvinnor uttryckte oro och rädsla för. Vi påtalade risken för långa 

väntetider redan när vi som opposition fick information om arbetsmiljöproblemen på 

Kvinnokliniken, som accelererat utan omedelbara åtgärder från den moderatledda 

ledningen i vare sig Hälso- och sjukvårdsnämnden eller Regionstyrelsen.  

 
Erik Lindborg (KD) är en av de politiskt ytterst ansvariga i regionledningen och 

tillika just nu tjänstgörande ordförande i Hälso- och sjukvårdsnämnden, men har 

hittills inte kommenterat de längre väntetiderna för Blekinges kvinnor.  

 
Mot bakgrund av detta är mina frågor till Erik Lindborg: 

Hur har du och den politiska ledningen agerat utifrån vetskapen om längre 
väntetider för Blekinges kvinnor och vilka konkreta åtgärder har du vidtagit 
respektive planerar du att göra framöver? 
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Christina Mattisson (S) 

Gruppledare för Socialdemokraterna 


